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BARDO.  W tej  gminie  jest  tradycją  organizowanie  przedwigilijnych  spotkań  z  udziałem grupy
mieszkańców zaproszonych przez Ośrodek Pomocy Społecznej. Ostatnie odbyło się kilka dni temu
m.in. z udziałem gospodarzy Barda – burmistrza Krzysztofa Żegańskiego i przewodniczącego Rady
Miejskiej Andrzeja Kardasia.  Wspólny posiłek poprzedziły życzenia i dzielenie się opłatkiem.
 

Uczestnicy  tej  niecodziennej  wieczerzy  wysłuchali  utworów  w  wykonaniu  wokalistek,  obejrzeli
prezentacje  artystyczne  przygotowane przez  młodzież  i  członków zespołu  „Wiolinek”.  Ten  czas
przebywania razem był okazją do jeszcze lepszej społecznej integracji.
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